

双登蓄电池6-GFM-120铅酸免维护12V120AH通信机房设备UPS直流屏用

产品名称	双登蓄电池6-GFM-120铅酸免维护12V120AH通信机房设备UPS直流屏用
公司名称	山东鹏畅新能源科技有限公司
价格	.00/件
规格参数	品牌:双登 型号:6-GFM-120 货源类别:现货
公司地址	山东省济南市历下区工业南路
联系电话	15066660575 18801309060

产品详情

双登电池怎样保养,寿命是多长

双登电池怎样保养,寿命是多长?双登蓄电池

- 1.正常时,电池每隔3~6个月充、放电- -次,放电后标准机的充电时间应不少于10小时。
2. UPS长期闲置不用,应3~6个月充电一次。双登蓄电池
- 3.双登蓄电池使用环境要求温度在0 ° C到40 ° C之间,避免阳光直射并且保持清洁。
- 4.-一般在室温条件下,正常使用时密封免维护铅酸电池的浮充使用寿命为3--5年

How to maintain the Shuangdeng battery and how long is its lifespan

How to maintain the Shuangdeng battery and how long is its lifespan? Shuangdeng battery

1. Normally, the battery should be charged and discharged every 3-6 months, and the charging time of the standard machine should not be less than 10 hours after discharge.

2. If UPS is idle for a long time, it should be charged every 3-6 months. Shuangdeng battery

3. The environment for using Shuangdeng batteries requires a temperature between 0 ° C and 40 ° C, avoiding direct sunlight and maintaining cleanliness.

Under room temperature conditions, the float charging service life of sealed maintenance free lead-acid batteries during normal use is 3-5 years